

**LETTER NUMBER 352**

1 1846-01-16  
2 Monsieur le Supérieur de l'Institution des Joséphites rue du Canal Bruxelles

Loués st. J. M. J.

Monsieur le Supérieur

Je vous remercie des bons souhaits que vous m'avez adressés et des sentiments que vous m'avez exprimés, à l'occasion du renouvellement de l'année. J'ai fait aussi des vœux pour vous, mon cher fils, et pour toute votre pieuse famille. Puisse nous croître en amour pour J. C.! Dès lors notre zèle deviendra actif, généreux et puissant devant Dieu.

J'aime à croire que vos chers confrères répondent, de plus en plus à nos vœux; qu'ils se perfectionnent, et qu'ils réussissent de plus en plus dans leurs fonctions respectives. Vous aurez, sous peu, la visite du rév. Père Supr accompagné de son Vicaire. Ils séjourneront quelque temps afin de voir tout à fond.

Le postulant dont vous m'avez écrit, n'est pas venu encore se présenter. Il me tarde de le voir.

Recevez, mon cher ami, l'assurance de mon sincère dévouement.

Votre Père en J. C.

Gand 16 janv. 1846

C. G. Van Crombrughe

16 January 1846

To the Superior of the Josephite Institution, Rue du Canal, Brussels.

Praised be Jesus, Mary and Joseph

Dear Superior,

Thanks you for the good wishes you sent me and the feelings you expressed on the occasion of the New Year. I also have good wishes for you, my dear son, and for all your pious family. Let us grow in the love of Jesus Christ! As a result our zeal will become active, generous and powerful before God.

I would like to think that your dear confreres are responding more and more to our aims, that they are perfecting themselves, and that they are succeeding more and more in their respective jobs. Shortly you will be visited by the Reverend Father Superior and his Vicar. They will stay for some time to see everything in depth.

The postulant you wrote about has not yet appeared. He is delaying coming to see me.

Receive, my dear friend, the assurance of my sincere devotion

Your Father in Jesus Christ,

Ghent 16 January 1846

C.G. Van Crombrughe